

**PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTET
2018-10-02**

Tid: 18:00

Plats: Hugelsta

Närvarande: Per Lundquist
Joel Edving
Lennart Ekström
Daniel Lindström
Knut Löfstaf
Göran Hägg

1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat

2 VAL AV JUSTERINGSMAN

Till justeringsman valdes Lennart Ekström

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2018-08-21 godkändes och lades till handlingarna.

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST

Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner

Elavtal, se över och teckna nytt avtal antingen med samma leverantör eller ny. Allt beroende på vem som ger bäst pris.

Uthyrning Munktel

Svenska Skyttesportsförbundet, kommer troligen inte att boka/komma något mer i år. Men vill ha ett möte med oss och vill fortsättningsvis även hyra i Munktel.

Viltmålssektionen

Har inte gått några fakturor på grund av glappet/bytet av kassör.

Finns en pågående diskussion kring hur detta ska hanteras i samförstånd med dem.

Faktura EOJK

EOJK har bestridit fakturan på den efterdebitering som Samskyttet skickat.

Driftsbidrag täcker inte driftskostnaden och då går det ut en efterdebitering som jaktskytteklubbarna får dela på.

Se över vem som äger/står för jaktskyttepaviljongen.

Vem ansvarar för kostnader som uppstår, står försäkringar och så vidare.

Ta fram historiken och om det inte framgår så måste samskyttet bestämma hur det ska hanteras i framtiden.

5 **BESLUT OCH PROJEKT**

Inventering av äganderätt till inventarier mm

Skicka ut inventeringen till samtliga klubbar så att de kan gå igenom det så att det blir säkerställt att det blir rätt ägare.

Projekt H-vallen

Niklas kallar till ett möte med projektgruppen så att de kan ha ett möte i förväg innan vårt kommande styrelsemöte.

Olle hade kontakter med någon som hade ett mobilt sållningsverk som vi skulle kunna få tillgång till.

Projekt skogsvallen

Jobbet är beställt och kommer att genomföras vid lämpligt tillfälle när det finns maskiner som i närheten.

Kommer att ske under oktober - november

Övriga utvecklingsprojekt

Kommer att skriva en motion om att bygga flera vallar.

- Vall mellan 200m – 100 m på 50 meter
- Likadant mellan 100 – 0 meter
- Skapa en ny vall till vänster om vägen mellan 100 och markörgraven.

Ta fram ett nyhetsbrev som går ut fortlöpande kring hur arbetet med alla vallar fortskrider. Niklas, Joel och övriga i styrelsen ansvarar för detta.

Vi kommer även att skicka ut utvecklingsplanen som vi tagit fram för att få återkoppling från föreningarna.

Besiktning av banorna

Det finns olika krav på vad som gäller för fasta banor/vallar och fältvallar.

Se även ovan under punkten H-vallen.

Skjuta grovt i Munktell.

Se över om det är möjligt och i så fall vad som krävs för att kunna skjuta grovt där. Joel och Tommy sitter i projekt.

Historik Hugelsta / Munktell

Joel och Tommy jobbar vidare med detta.

6 **ÖVRIGT**

Samverkan med markägaren

Bjuda med någon från Sollenberg familjen på Samskyttets årsmöten. Försöka få med honom på något kommande styrelsemöte.

Finns nybyggda hus i närheten av Svista/Hugelstaborg.

Paviljongen i Hugelsta

Frågan kvarstår kring tillgång till hela paviljongen.

Bunkern/kasun Paviljongen

Vid flera tillfällen så har den varit helt öppen, olåst och olarmad.
Begära in yttranden från Eskilstuna Skytteförening kring detta.

Arrende Hugelsta

Vad ingår i arrendet och ska hanteras av kommunen och vad ska vi i samskyttet/föreningarna stå för själva.

7 NÄSTA MÖTE

14 november klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen Hugelsta.

8 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Joel Edving

Justeras

Lenart Ekström

Ordförande

Per Lundqvist